
NET CONTENTS/CONTENU NET: 1 U.S. GALLON (3.78 L)

Product # 105662

Care for Work Environments®

FOR INDUSTRIAL AND INSTITUTIONAL USE ONLY./RÉSERVÉ UNIQUEMENT À L’USAGE INDUSTRIEL ET INSTITUTIONNEL.
Sludge HammerDirections For Use

Initial Cleaning: Use one gallon of Sludge Hammer down each stack of the build-
ing to remove heavy sludge from stack and main drains.

Preventative Maintenance: Use the DR-2000™ Automatic Drain Maintainer to
automatically dispense 10 oz. of Sludge Hammer down each trouble spot daily.
Your SIP customer service representative can assist you with installing and set-
ting up the equipment.

Top 5 Ingredients & Hazardous Substances: Water (CAS# 7732-18-5),
Nonionic Polyacrylamide Powder (CAS# 9003-5-8), Sodium Salt Condensed
Naphthalenesulfonic Acid (CAS# 9084-6-4), Propylene Glycol (CAS# 57-55-
6), Preservative (mixture).

Mode d'emploi 
Nettoyage initial : Verser un gallon de Sludge Hammer dans chaque colonne du bâti-
ment pour déloger boue résiduaire massive des colonnes et des drains principaux.

Entretien de prévention : Utiliser 10 oz de DR-2000™ Automatic Drain Maintainer en
distribution automatique quotidienne dans chacune des zones problèmes. Votre con-
seiller du service à la clientèle SIP peut vous peut vous aider à installer et mettre en
marche votre équipement.

CAUTION: May cause eye and skin irritation. May be harmful if swal-
lowed.
PRECAUTIONS: Avoid contact with eyes and skin. Do not take internally.

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN
FIRST AID:  Eye Contact: Promptly flush with plenty of water for at least
15 minutes. If irritation persists, consult a physician. Skin Contact: Wash
with soap and water and rinse thoroughly. If irritation persists, consult a
physician. If Swallowed: Do not induce vomiting.  Never give anything to
an unconscious person. Contact a physician immediately. 

For more information refer to 
Material Safety Data Sheet.

ATTENTION : Peut causer l'irritation des yeux et de la peau. Peut être nocif si
ingéré.
PRÉCAUTIONS : Éviter tout contact avec les yeux et la peau. Ne pas ingérer.

GARDER HORS DE PORTÉE DES ENFANTS
PREMIERS SOINS : Contact avec les yeux : Rincez promptement avec une
grande quantité d'eau au moins 15 minutes. Si l'irritation persiste, consulter
un médecin. Contact avec la peau : Laver avec du savon et l'eau et rincer
complètement. Si l'irritation persiste, consulter un médecin. En cas d'inges-
tion: ne pas provoquer le vomissement. Ne jamais administrer quoi que ce
soit par la bouche à une personne inconsciente. Contacter un médecin immé-
diatement.

Pour plus de renseignements, 
consulter la fiche signalétique.
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